

中国核心期刊（遴选）数据库 收录期刊

ISSN 1006-4311

CN13-1085/N

Value Engineering

JIAZHI GONGCHENG

2022 12

上旬刊(总第654期 / 第41卷)

价值工程

中国商界文联 会刊

中国技术经济研究会价值工程专业委员会 会刊
中国高等教育学会价值工程分会

中国期刊网 全文收录期刊
中国学术期刊(光盘版)

中国学术期刊综合评价数据库来源期刊

万方数据—数字化期刊群入网期刊

中文科技期刊数据库收录期刊

ISSN 1006-4311



9 771006 431068

价值工程

2022年12月上旬刊 (总第654期/第41卷)
1982年创刊 2022年12月8日出版

中国商界文联 会刊
中国技术经济研究会价值工程专业委员会
中国高等教育学会价值工程分会 会刊

封面刊名题字: 袁宝华

主管单位:

河北省科学技术协会

主办单位:

河北省技术经济管理现代化研究会

总 顾 问: 管在源

总 编: 高志彪

总 编 室: 师瑞

电 话: 0311-87024742

编辑部: 马慧霞

电 话: 0311-83020178

0311-83036626

传 真: 0311-87024742

投稿邮箱: vezzsbjb@163.com

网 址: www.vezzs.com

责任编辑: 高生明

封面设计: 王金军

版面设计: 韩宇红

国际标准连续出版物号: ISSN 1006-4311

国内统一连续出版物号: CN 13-1085/N

国内邮发代号: 18-2

国内订阅: 全国各地邮局

国内发行: 河北省报刊发行局

国外发行: 中国国际图书贸易总公司

印 刷: 廊坊市长岭印务有限公司

编辑出版单位: 价值工程杂志社

社 址: 石家庄槐安西路88号

邮 编: 050091

国内定价: 30.00元人民币

海外定价: 30.00美元

目 录

* 价值管理 *

- 高速公路路基施工工艺与质量控制的分析 徐小川(1)
- 农业灌溉服务专业合作社在闽宁镇的推广研究 杨登成(4)
- 风险管理在地铁深基坑施工安全管理中的应用研究 杨刚(7)
- 苏南经济开发区城市功能再提升路径研究 丁琳(10)
- 咸宁市耕地演变及粮食安全分析 翟文侠 等(13)
- BIM 技术在某高品质绿色建筑项目全过程咨询应用研究
..... 夏忠卫 等(16)
- 基于组合赋权-TOPSIS 法的 EPC 总承包项目风险评价
..... 金杰 等(20)
- 科技计划项目的分类评价分析 王燕(23)
- 陆地风电场运维期安全评价指标体系构建研究 光文祥 等(26)
- 基于前景理论和区间数决策法的高校物资供应商采购管理的评价研究
..... 胡银萍(29)
- 复杂产品的六性指标设计与评估研究 刘雪瑜(32)
- 数字基础设施建设赋能江苏新材料产业高质量发展 唐藤轩 等(35)
- 装配式建筑废弃物资源化产业链运作与对策研究 代春泉 等(38)
- 国有孵化平台建设与产业新动能培育研究 王蓉 等(42)
- 传统酒店改造成健康驿站的技术方案与研究 潘倩怡(45)
- 现阶段风电新能源于并网技术运行分析 鲍祺龙(48)
- 基于加权层次分析法的电力应急救援队伍综合评估 金伟 等(51)
- 基于耦合模型的民航运输效率与经济效益协调发展研究
..... 李维春 等(54)
- 城市更新背景下泉州江南片区产业空间优化策略探索
..... 杨超 等(57)

* 价值链·供应链 *

- 价值链视角下制造企业成本费用控制 李庆华(60)
- 加快推进江苏农产品冷链物流体系建设的对策建议 王兆一(63)

* 功能载体创新 *

- 船用汽水板式换热器的应用研究 段文利 等(66)
- 矿用皮带机滚筒的关键工艺技术研究 孙万喜 等(69)
- 深圳市城际铁路工程区间圆形工作井形式及计算方法研究
..... 李潇(73)

低变质易自燃厚煤层工作面 CO 负压引排技术研究	曹景轩 等(76)
几内亚马姆库杜河桥梁施工中土石围堰施工技术应用	刘春宏(79)
某建筑综合体全钢框架结构施工工艺研究	刘志平(82)
有限条件下挡土墙施工过程的探讨	周全 等(85)
钢管立柱贝雷梁和盘扣组合支架在现浇箱梁中的应用	曾建(88)
煤矿超声波传感器测风研究	顾逸凡(92)
双线盾构区间近距离侧下穿桥桩处理措施研究	汪杨洲(95)
高黏复合地层地下连续墙快速成槽施工技术	张锟 等(98)

* 价值应用 *

基于 ArcEngine 和 VSTO 的勘测定界地类自动化分析方法	朱高峰(102)
炉容受限的加热炉-热轧集成调度模型与算法	周登举 等(105)
桩网复合地基处理城市道路深层软土路基	张宏云(109)
基于非连续布局优化法的公路边坡稳定性分析	高帅 等(112)
城市轨道交通深基坑施工技术的重难点和应对措施分析	黄锐(115)
小净距铁路隧道施工监测与分析	苏彦军(118)
全智能光伏热水控制系统	阮文韬 等(121)
接触网下锚上拔力与抬高量的分析探讨	李西锋 等(124)
曝气生物滤池技术在再生水处理中的应用分析	赵杰(127)
智能建筑中的楼宇自动化设计及其应用	李延朋 等(130)
基于人工神经网络的水下爆破振动预测技术	石晨晨 等(133)
绿色建筑技术的应用价值评价	许凯峰(136)
输电线路“六防”在线路初步设计中的应用研究	陈万意 等(139)
BIM 技术在路面精准养护的应用研究	江亚(142)
基于 NSGA-II 算法的寒区河道清淤工程工期成本优化	丰小华(145)
对标分析法在汽车产品价值工程项目管理中的应用	李仲炜 等(148)
某海上风电岩面形态初步分析	陈旭军(151)
基于 Python 爬虫技术的研究	洪丽华 等(154)
重载铁路机车同步操控系统研究	刘福(157)
多目标决策下的城市适度人口规模研究	周静 等(160)
岩体结构面多源勘测识别方案构建及应用前景探讨	张培兴 等(163)
破碎刀齿耐磨堆焊技术研究及应用	董曼淑 等(166)

郑重声明

1. 本刊所刊载内容未经书面许可,任何部分不得以任何形式翻印、转载、复制,及存储于检索系统,提供给公众或私人使用。
2. 来稿在 15 个工作日内给予回复录用与否,若未收到回复信息,请来信来电咨询稿件进展。来稿正常刊登周期为 3 个月内,未录用者可自行处理。请勿一稿多投,不涉及保密、署名无争议,请作者自留底稿,恕不退稿。
3. 编辑部对来稿文章标题、内容、参考文献等保留删修权,不同意删修的稿件请在来稿中声明。
4. 本刊已许可相关期刊网站以数字化方式复制、汇编、发行、信息网络传播本刊全文。本刊支付的稿酬(或稿酬与作品审稿费、与作品样刊费相抵)已包含相关期刊网站著作权使用费,所有署名作者向本刊提交文章发表之行为视为同意上述声明。如有异议,请在投稿时说明,本刊将按作者说明处理。

Value Engineering
(VE)
 Fortnightly Issue
 Started in 1982
 Vol.41 12.a
 (Sum No.654)
 Published in Dec. 8, 2022

Inscribed: Yuan Baohua
General Counsel: Guan Zaiyuan
Executive Editor-in-chief:
 Gao Zhibiao
Manager:
 Hebei Association for
 Science and Technology
Sponsor:
 Hebei Institute of Technology
 Economy and Modern Management

Chief Editor's Department:
 Shi Rui
Editor: Editorial Team of VE
Publisher:
 Magazine Publishing House of VE
Address:
 No.88 Huai'an Road, Shijiazhuang
Tel: (0311) 87024742
E-mail: vezsbjb@163.com

Printed by:
 Changling Printing Co., Ltd. Langfang
Distributor: Shijiazhuang Post Office
Subscriptions:
 Chinese Local Post Office
Domestic Issue Code: 18-2
Domestic Single Price: ¥30.00
Overseas Single Price: 30.00
Open Publishing
ISSN 1006-4311
 CN 13-1085/N

CONTENTS

VALUE MANAGEMENT

1 Analysis of Expressway Subgrade Construction Technology and Quality Control	XU Xiao-chuan
4 Study on the Popularization of Agricultural Irrigation Service Cooperatives in Minning Town	YANG Deng-cheng
7 Application of Risk Management in Safety Management of Subway Deep Foundation Pit Construction	YANG Gang
10 Research on the Path of Urban Function Re-improvement in South Jiangsu Economic Development Zone	DING Lin
13 Analysis on Relationships between Evolution of Cultivated Land and Food Security	ZHAI Wen-xia, <i>et al.</i>
16 Analysis on the Application Strategy of BIM Technology in the Whole Process Consulting Service of High-quality Green Building Projects	XIA Zhong-wei, <i>et al.</i>
20 EPC General Contracting Project Risk Evaluation Based on Combined Weight-TOPSIS Method	JIN Jie, <i>et al.</i>
23 Analysis on the Classification and Evaluation of Science and Technology Projects	WANG Yan
26 Construction of Safety Evaluation Index System for Land Wind Farm during Operation and Maintenance Period	GUANG Wen-xiang, <i>et al.</i>
29 Evaluation of University Material Supplier Management Based on Prospect Theory and Interval Number Model	HU Yin-ping
32 Research on Six Indexes Design and Evaluation of Complex Products	LIU Xue-yu
35 Digital Infrastructure Construction Enables High-quality Development of Jiangsu's New Materials Industry	TANG Teng-xuan, <i>et al.</i>
38 Research on the Operation and Countermeasures of the Prefabricated Construction Waste Recycling Industry	DAI Chun-quan, <i>et al.</i>
42 Research on the Construction of State Owned Incubation Platform and the Cultivation of New Industrial Kinetics	WANG Rong, <i>et al.</i>
45 Technology and Research on the Scheme of Transforming Traditional Hotels into Healthy Posts	PAN Qian-yi
48 Analysis on the Operation of Wind Power New Energy in Grid Connection Technology at Present	BAO Qi-long
51 Comprehensive Evaluation of Power Emergency Rescue Team Based on Weighted Analytic Hierarchy Process	JIN Wei, <i>et al.</i>
54 Research on Coordinated Development of Civil Aviation Transport Efficiency and Economic Benefits Based on Coupling Model	LI Wei-chun, <i>et al.</i>
57 Research on Industrial Space Optimization Strategy in Jiangnan District of Quanzhou under the Background of Urban Renewal	YANG Chao, <i>et al.</i>

VALUE CHAIN·SUPPLY CHAIN

60 Cost Control of Manufacturing Enterprises from the Perspective of Value Chain	LI Qing-hua
63 Countermeasures and Suggestions for Accelerating the Construction of Cold Chain Logistics System of Agricultural Products in Jiangsu	WANG Zhao-yi

FUNCTION CARRIER INNOVATION

- 66 Study on the Application of Marine Steam Water Plate Heat Exchanger DUAN Wen-li, *et al.*
- 69 Research on the Key Technology of the Drum of Mine Belt Conveyor SUN Wan-xi, *et al.*
- 73 Study on the Form and Calculation Method of Circular Working Well in Shenzhen Intercity Railway Project LI Xiao
- 76 Study on CO Negative Pressure Drainage Technology in Working Face of Low Metamorphic and Spontaneous Combustion Thick Coal Seam
..... CAO Jing-xuan, *et al.*
- 79 Application of Earth Rock Cofferdam Construction Technology in the Construction of Mamkudu River Bridge in Guinea
..... LIU Chun-hong
- 82 Research on Construction Technology of All-steel Frame Structure of a Building Complex LIU Zhi-ping
- 85 Discussion on Construction Process of Retaining Wall under Limited Conditions ZHOU Quan, *et al.*
- 88 Application of Steel Pipe Column Bailey Beam and Disc Buckle Combined Support in Cast-in-place Box Girder ZENG Jian
- 92 Research on Downhole Precision Wind Measurement Technology GU Yi-fan
- 95 Study on Treatment Measures for Near Side Undercrossing Bridge Piles in Double Track Shield Tunneling Section
..... WANG Yang-zhou
- 98 Rapid Trenching Construction Technology for Underground Diaphragm Wall in Composite Clay Stratum ZHANG Kun, *et al.*

VALUE APPLICATION

- 102 Automatic Analysis Method of Land Classification for Surveying and Demarcating Based on ArcEngine and VSTO
..... ZHU Gao-feng
- 105 Integrated Scheduling Model and Algorithm for Reheating Furnace Hot Rolling with Limited Furnace Capacity
..... ZHOU Deng-ju, *et al.*
- 109 Treatment of Deep Soft Soil Subgrade of Urban Road with Pile-reinforced Earth Composite Foundation ZHANG Hong-yun
- 112 Stability Analysis of Highway Slope Based on Discontinuity Layout Optimization Method GAO Shuai, *et al.*
- 115 Analysis on the Key and Difficult Points and Countermeasures of Deep Foundation Pit Construction Technology for Urban Rail Transit
..... HUANG Rui
- 118 Construction Monitoring and Analysis of Tunnel with Small Interval SU Yan-jun
- 121 Full Intelligent Photovoltaic Hot Water Control System RUAN Wen-tao, *et al.*
- 124 Discussion on the Lifting Amount of Anchor under Contact Network of Electrified Railway LI Xi-feng, *et al.*
- 127 Application Analysis of Biological Aerated Filter Technology in Reclaimed Water Treatment ZHAO Jie
- 130 Building Automation Design and Its Application in Intelligent Building LI Yan-peng, *et al.*
- 133 Prediction Technology of Underwater Blasting Vibration Based on Artificial Neural Network SHI Chen-chen, *et al.*
- 136 Evaluation of the Application Value of Green Building Technology XU Kai-feng
- 139 Study on the Application of "Six Preventions" in the Preliminary Design of Transmission Lines CHEN Wan-yi, *et al.*
- 142 Research on the Application of BIM Technology in Precise Maintenance of Pavement JIANG Ya
- 145 Cost Optimization of River Dredging Project in Cold Regions Based on NSGA-II Algorithm FENG Xiao-hua
- 148 Application of Vehicle Product Benchmarking Analysis in Value Engineering Program Management LI Zhong-wei, *et al.*
- 151 Preliminary Analysis of Rock Surface Shape of an Offshore Wind Power Plant CHEN Xu-jun
- 154 Research of the Crawler Technology Based on Python HONG Li-hua, *et al.*
- 157 Research on Synchronous Control System of Heavy Haul Railway Locomotive LIU Fu
- 160 Study on the Optimal Urban Population Size under Multi-objective Decision-making ZHOU Jing, *et al.*
- 163 Construction and Application Prospect of Multi-source Survey and Identification Technology for Rock Mass Structural Plane in
Complex Terrain ZHANG Pei-xing, *et al.*
- 166 Research and Application of Wear Resistant Surfacing Technology for Broken Cutter Teeth DONG Man-shu, *et al.*